

Announcement 會議通知
The 14th Taiwan Quaternary Meeting
第十四屆臺灣第四紀研討會
Nov 17-19 (17-18: meeting; 19: 1-day field trip)

On behalf of the Organizing Committee, we pleased to invite you to take part in the 14th Taiwan Quaternary Meeting (TaiQua), which will take place in Taipei on November 17-18, followed by a one-day field trip in northern Taiwan.

Submit your abstract on: <http://cgs.gst.org.tw/Geosciences2020>. Submission deadline: August 31, 2020. Please use the template to prepare your abstract(s) and also encourage students to pursue outstanding presentation awards. Any global research sites are welcomed. Language: English (Chinese also acceptable).

第十四屆臺灣之第四紀研討會將於 2020 年 11 月 17-18 日，與地質年會及地物年會同時於臺北文創大樓 6 樓舉行，11 月 19 日為大屯火山野外考察。敬邀各位先進投稿，並鼓勵學生參加論文比賽 (<http://cgs.gst.org.tw/Geosciences2020>)。本次研討會將提供國內第四紀研究同仁發表最新研究成果，藉由跨領域與跨區域的學術研究與整合，進一步整合未來第四紀研究方向，任何全球研究地點皆歡迎。摘要截止日為 8 月 31 日，摘要格式如附件，會議語言為英文 (中文亦可)。詳細會議訊息如下：

Plenary Lecture 大會演講: Kerry Sieh, EOS, NTU, Singapore, Title: Proximal Ejecta Deposits of the Australasian Impact, Southern Laos and Eastern Thailand

Session SE1: Contemporary sedimentation processes in coastal, deltaic and shelf environments
沿海，三角洲和陸架環境的當代沉積過程

Conveners: Dr. Andrew Lin 林殿順 (中央地科系), Dr. James T. Liu 劉祖乾 (中山海洋系)

Session SE2: Active tectonics, surface processes, and related hazards
活動構造、地表作用與相關災害

Conveners: Dr. Yu Wang 王昱 (臺大地質系), Dr. Ray Y. Chuang 莊昀叡 (臺大地理系)

Session SE3: Geochronology and stratigraphy
地質定年學與地層學

Conveners: Dr. Chun-Hsiang Chang 張鈞翔 (科博館), Dr. Hong-Chun Li 李紅春 (臺大地質系)

Session SE4: Historical and Anthropocene environment and climate changes
歷史紀錄與人類世環境氣候變化

Conveners: Dr. Kuanhui Elaine Lin 林冠慧 (臺師大環教所), Dr. Sheng-Feng Shen 沈聖峰 (中研院生物多樣性中心)

Session SE5: Millennial to orbital scales climate change
千年至軌道尺度氣候變化

Conveners: Dr. Ludvig Löwemark 施路易 (臺大地質系), Dr. Yuan-Pin Chang 張詠斌 (中山海洋系)

主辦單位：

1. 國立臺灣大學永續地球尖端科學研究中心
2. 社團法人中華民國地質學會第四紀研究會

聯絡人：Mindy Liao (廖佩伶); Tel: 886-2-3366-5878; email: mindyliao@ntu.edu.tw